PAOC Ka Chi Secondary School 加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 16 (2023 – 2024) 家長通告第十六號 (2023 至 2024 年度)

[School Special Activity Day]

【學校特定活動日】

1 December 2023

Dear Parents.

We are delighted to inform you about the School Special Activity Day scheduled for 21 December 2023. This day promises to be an exciting and enriching experience for our students, fostering personal growth, teamwork, and character building.

Students from S1, S2, and S5 will have the opportunity to visit the Eslite Spectrum Causeway Bay Bookstore. This activity promotes an enthusiasm for reading and the enhancement of literary knowledge. For S3 students, we have organized an overnight character-building camp that will contribute to their character development. S4 students will participate in a character-building day camp with a similar learning experience. As for S6 students, we have planned a thrilling zipline adventure challenge. Under the supervision of trained professionals, students will navigate through ziplines, overcome obstacles, and embrace the thrill of the adventure. Please refer to the (Appendix 1) for event details.

The School Special Activity Day is considered as a normal school day. While exemptions may be granted for valid reasons, students are expected to attend school and participate in other learning activities if they are unable to join the activity day. It is mandatory for students to submit medical certificates and a leave application letter signed by their parents. Failure to do so will result in the absence being treated as truancy. For further information, please refer to the School Rules Handbook.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Principal Wong Wai Keung

Address: 273 Wu Chui Road, Tuen Mun, N.T.

Tel: 2441 3818

Email: kcss@kachi.edu.hk

Website: http://www.kachi.edu.hk

# PAOC Ka Chi Secondary School 加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 16 (2023 – 2024)

家長通告第十六號 (2023 至 2024 年度) 【School Special Activity Day】

【學校特定活動日】

#### 敬啟者:

本校將於 2023 年 12 月 21 日舉辦學校特定活動日。活動日將為學生提供豐富的學習體驗·培育個人成長、團隊合作和品格塑造的機會。

中一、二、五級的學生將參觀誠品書店 (銅鑼灣)。這個活動旨在啟發學生的閱讀興趣,並增進他們的文學修養。中三級學生將參與兩日一夜價值教育營,而中四級學生將參與價值教育日營。教育營活動有助於學生的品格發展。至於中六級學生,本校為他們安排了一個具挑戰性的飛索游繩活動。在受過專業訓練的教練指導下,學生將親身體驗飛索活動的樂趣,並克服重重障礙。請參考本通告(附錄一)以了解以上所有活動的詳情。

學校特定活動日是一個正式上課日·學生如因校方批准之理由而未能參與學校特定活動日·仍須回校進行其他學習活動·若因病請假的同學·須同時交回醫生証明書及具家長簽署的家長信。否則將視作曠課處理。 (詳情請參考學生規則手冊)

此致

貴家長

校長

Website: http://www.kachi.edu.hk

謹啟

二零二三年十二月一日

#### Reply slip 回條

_			
Dear	Prin	CID	ച
Dear	1 1111	CIP	αı,

I have carefully read and comprehended the information provided in School Circular No. 16 pertaining to the 【School Special Activity Day 】. I,

#### 敬覆者:

頃接家長通告第十六號藉悉 貴校有關【學校特定活動日】事宜,本人

- □ agree 同意
- □ disagree 不同意 \*Please specify the reason in the parent letter. 請於家長信中列明原因。

to let my child take part in the School Special Activity Day and expect him/her to adhere to the safety guidelines and dress appropriately for the event. (Place a "\" in the appropriate box)

敝子弟參加學校特定活動日,並願督促 敝子弟注意活動之安全、穿上合宜之衣服參與是次活動。(請 在以上合適項目加"√")

#### 此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名		
Class	班	別	
Class Number	學	號	
Name of Parent	家長姓名		
Signature of Parent	家長簽名		
Date	日	期	

Address: 273 Wu Chui Road, Tuen Mun, N.T. Tel: 2441 3818 Email: kcss@kachi.edu.hk Website: http://www.kachi.edu.hk

Website: http://www.kachi.edu.hk

## S1, S2 and S5: Bookstore Visit and Purchase Activity

Date	21 December 2023 (Thursday)
Class	S1, S2 and S5
Time	8:05 a.m 1:30 p.m. *The lunch hour may be postponed due to bad traffic.
Activity Location	Eslite Spectrum Causeway Bay Bookstore (8-10/F, Hysan Place, 500 Hennessy Road)
Dismissal Location	PAOC Ka Chi Secondary School
Content	Bookstore Visit and Purchase: Students will represent the school library and purchase their favorite new books, which will be available for borrowing on the same day. However, the books must be returned to the school library after the school holiday.  Criteria for book selection: Feng-shui, fortune-telling, astrology, divination, mystery, as well as pornography, violence, and other inappropriate content are strictly prohibited.  *Teachers have been granted the authority to make the final decision with regard to book purchases.
Remarks	<ol> <li>Students are required to wear the proper school uniform for the event.</li> <li>Each student will receive a book purchase subsidy of around HK\$200.</li> <li>On 4 January 2024, students are required to return the newly borrowed books to the school library through their respective class teachers.</li> </ol>

### S3: Overnight Character-Building Camp

Date	21 - 22 December 2023 (Thursday & Friday)
Class	S3
Time	From 8:05 a.m. on 21/12 to 2:30 p.m. on 22/12 *may be postponed due to bad traffic.
Activity Location	HKAYP Jockey Club Duke of Edinburgh Training Camp
Report and Dismissal Location	PAOC Ka Chi Secondary School
Content	The event promotes diversified character values education by engaging students in various adventurous activities to cultivate virtues such as confidence, perseverance, patience, and cooperation.
Remarks	Students are required to wear the proper sports uniform and bring their own camping equipment. For more details, please refer to the camp itinerary.

Address: 273 Wu Chui Road, Tuen Mun, N.T. Tel: 2441 3818

Email: kcss@kachi.edu.hk

Website: http://www.kachi.edu.hk

### S4: Character-building day camp

Date	21 December 2023 (Thursday)
Class	S4
Time	8:05 a.m. to 5:30 p.m. *may be postponed due to bad traffic.
Activity Location	HKAYP Jockey Club Duke of Edinburgh Training Camp
Report and Dismissal Location	PAOC Ka Chi Secondary School
Content	The event promotes diversified character values education by engaging students in various adventurous activities to cultivate virtues such as confidence, perseverance, patience, and cooperation.
Remarks	Students are required to wear the proper sports uniform and prepare their own clothes and water bottles.

### S6: Zipline Adventure Challenge

Date	21 December 2023 (Thursday)
Class	S6
Time	8:05 a.m 1:30 p.m.
Activity Location	PAOC Ka Chi Secondary School
Conent	The event promotes diversified character values education by engaging students through zipline adventure activities to cultivate virtues such as confidence, perseverance, patience, and cooperation.
Remarks	Students are required to wear the proper sports uniform.

Address: 273 Wu Chui Road, Tuen Mun, N.T. Tel: 2441 3818 Email: kcss@kachi.edu.hk Website: http://www.kachi.edu.hk

# 中一、二、五級參觀書店及選購圖書活動

日期	2023年12月21日 (星期四)
年級	中一、中二、中五
時間	上午 8:05 至下午 1:30 *午膳時間可能因交通情況而有所延誤
活動地點	誠品書店 (銅鑼灣) 軒尼詩道 500 號希慎廣場 8-10 樓
解散地點	加拿大神召會嘉智中學
內容	參觀及選購圖書:學生可代表本校圖書館選購自己心愛的新書,並立即借閱,先睹為快。所選購的圖書須於假期結束後歸還學校圖書館。 <u>不可</u> 選購的書籍類別包括:風水、命理、占卜、靈異、色情、暴力及包含負面意識的書籍。  *老師獲授權作最終購書決定。
備註	<ol> <li>同學須穿著整齊校服出席活動。</li> <li>校方會資助每位同學約港幣\$200 用以選購圖書。</li> <li>同學須於 2024 年 1 月 4 日將所選購的新書交還班主任‧再歸還圖書館。</li> </ol>

# 中三級: 兩日一夜價值教育營

日期	2023 年 12 月 21 日至 22 日
年級	中三
時間	21/12 上午 8:05 至 22/12 下午 2:30
바스타	*可能因交通情況而有所延誤
活動地點	新界大埔賽馬會愛丁堡公爵訓練營
集合及 解散地點	加拿大神召會嘉智中學
內容	開展多元化品格價值教育,透過不同的歷奇活動,培育學生的自信、堅毅、忍耐和合作等品德情意。
備註	同學須穿著運動服回校,請自行準備宿營用品,詳情可參閱營刋。

### 中四級:價值教育日營

日期	2023年12月21日
年級	中四
時間	上午 8:05 至下午 5:30
	*可能因交通情況而有所延誤
活動地點	新界大埔賽馬會愛丁堡公爵訓練營
集合及 解散地點	加拿大神召會嘉智中學
內容	開展多元化品格價值教育,透過不同的歷奇活動,培育學生的自信、堅毅、忍耐和合作等品德情意。
備註	同學須穿著運動服回校,請自行準備替換衣服及水樽。

## 中六級:飛索游繩活動

日期	2023 年 12 月 21 日
年級	中六
時間	上午 8:05 至下午 1:30
活動地點	加拿大神召會嘉智中學
內容	開展多元化品格價值教育,透過飛索游繩的歷奇活動,培育學生的自信、堅毅、勇敢和合作等品德情意。
備註	同學須穿著運動服回校出席活動。